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Hei.
 
Jeg har to kommentarer med spørsmål som jeg håper på et snarlig svar
på. Begge gjelder utbyggingen av Grønlie boligfelt.
 

1. I dokumentasjonen fra Hol kommune fremgår det klart at
renseanlegget i Hol er sprengt kapasitetsmessig og at det ikke er
mulig å knytte på flere boliger. Hvorledes har kommunen tenkt at
avløp fra de nye boligtomtene i Grønlie boligfelt da skal ivaretas
med tanke på avløp? Det er jo svært lite ønskelig med ytterligere
utslipp til Holsfjorden uten at avløp/kloakk er forsvarlig renset.
Når vil renseanlegget bli oppgradert/utvidet slik at avløp fra de
nye tomtene i Grønlie kan behandles? Når tenker kommunen å
legge tomtene ut for salg, det er jo ikke forsvarlig å selge disse
uten en forsvarlig tilknytning til renseanlegg.

2. Infrastrukturarbeidet har pågått ca, ett år nå. Når vil det bli
ferdigstilt? Hva blir kostnaden (det bevilgede budsjettet kan
umulig være tilstrekkelig)?
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